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ACTA DE COMISSIÓ DE GOVERN 
 
 
Data: 16 d’octubre de 2017 
Lloc: Regidoria del Districte (1a planta) 
Hora: 20:00 h 
 
 
Presideix: 
 
 
Consellera Sra. Carolina Recio Cáceres en substitució de l’Ima. Sra. Janet Sanz Cid, Regidora 
del Districte, conforme Decret de delegació de data 28 de setembre de 2017, en aplicació de 
l’article 26 de les Normes Reguladores de Funcionament dels Districtes i l’article 24 del 
Reglament Intern del Districte de Nou Barris 
 
Assistents: 
 
Carlos Izquierdo lázaro 
Yolanda Fortes Picas 
Esther Flaquer García 
Jennifer Coronado Ortega 
Juan Medina Rodríguez 
Manuel Cubero Argente 
Antoni Tallada Martínez 
Gabriel Garcia Duarte 
Núria Gaig Jané 
Mario Garcia Gómez 
 
Convidats: 
 
Gemma Arau i Ceballos, Gerent del Districte 

 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
 
Constatada la existència de quòrum legal, la presidència delegada obre la sessió a les vint 
hores i vint minuts. 
 
D'acord amb la convocatòria efectuada per la Regidora del Districte, Sra. Janet Sanz Cid, 
l'ordre d'aquesta sessió està integrada pels següents punts: 
 

• Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior de 21-06-2017 
• Preparació de l'ordre del dia del proper plenari ordinari del Districte previst pel dia 

30/10/2017 a les 18:30 hores 
• Fixació ordre del dia de les Comissions Consultives d'Ecologia Urbana i Mobilitat i 

Drets Socials previstes pel dia 25-10-2017. 
• Precs i preguntes 
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Desenvolupament de la sessió: 
 
 
PRIMER PUNT.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior de 21 de juny de 2017 
 
A la carpeta facilitada a tots els conselleres/eres membres de la Comissió de govern se’ls 
facilita còpia de l’esmentada acta i, sens perjudici, si s’escau, de revisió a posteriori per part 
dels consellers assistents, no es formula cap objecció i queda aprovada. 
 
 
SEGON PUNT.- Preparació de l’Ordre del Dia del Plenari ordinari del Districte, previst pel 
dia 06-07-2017. 
 
A la carpeta facilitada a tots els conselleres/eres membres de la Comissió de govern se’ls 
facilita una proposta inicial d'odre del dia de l'esmentat plenari. 
 
L’ordre del dia d'aquest plenari ordinari començarà com és habitual amb la lectura i aprovació, 
si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del 6 de juliol de 2017. Es facilita dintre de les 
respectives carpetes una còpia de l’acta a tots/es els/les consellers/eres de govern per tal que 
formulin les esmenes que entenguin oportunes a la secretaria del Districte. 
 
L’ordre del dia inclou, abans de la part informativa, sota el títol Cartipàs, restar assabentat dels 
següents documents: a) Decret d’Alcaldia de 5 d’octubre de 2017 de nomenament de la Sra. 
Noemí Martín Peña com a membre del Consell Municipal del Districte de Nou Barris pel grup 
municipal de Ciutadans, en substitució del Sr. Raúl Medina Román; b) Pressa de possessió en 
data 11 d’octubre de 2017 del càrrec de consellera del Districte de Nou Barris de la Sra. Noemí 
Martín Peña; c) Decret de la Regidora del Districte de data 11 d’octubre de 2017 del règim de 
dedicació de la consellera Sra. Noemí Martín Peña;  i d)  Decret de la Regidora del Districte de 
data 13 d’octubre de 2017 de modificació de la designació de la representació del grup 
municipal de Ciutadans en els diferents òrgans de govern i participació continguts al cartipàs 
del Districte de Nou Barris, com a conseqüència del nomenament de la Sra. Noemí Martín 
Peña com a membre del Consell Municipal del Districte de Nou Barris pel grup municipal de 
Ciutadans, en substitució del Sr. Raúl Medina Román. 
 
Respecte d’aquest punt, el secretari informa als/ a les consellers/eres assistents que és 
probable que en el plenari s’incorpori una reassignació de funcions dels consellers del grup 
municipal del partit Popular de Catalunya, pendent des de l’anterior plenari del 6 de juliol i que 
encara no s’ha comunicat a secretaria. 
 
Pel que fa a la part informativa, el despatx d’ofici consistirà en l'assabentat dels contractes del 
darrer període per tal que es procedeixi al seu examen previ al plenari, facilitant una còpia a 
tots/es els/les consellers/eres de govern. El secretari informa als presents que si volen 
examinar algun contracte concret facin arribar la petició a la secretaria de la Direcció de Serveis 
Generals del Districte. 
 
En segon lloc, es presenta una mesura de govern sota el títol Pla de Barris de Roquetes. 
S’informa a tots/es els Consellers/eres membres de la Comissió de Govern que el document 
final està en fase d’elaboració i que, quan es disposi del mateix se’ls farà arribar. 
 
La consellera Sra. Carolina Recio diu que el Pla és el resultat d’una llarga negociació, molt 
treballat amb les entitats, associació de veïns i que s’ha seguit la lògica de treball de pactar 
amb els diferents sectors afectats. Afirma que les entitats ja havien treballat l’any 2015 un 
anomenat pla de futur del barri de Roquetes, algunes de les aportacions efectuades en dit pla 
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s’han aplicat ara i, insisteix que encara no hi ha el document definitiu, per la qual cosa, 
qualsevol aportació dels/de les  consellers/eres serà benvinguda. 
 
 
La consellera afirma que el pla contempla diferents àmbits d’actuació com ara la rehabilitació 
de finques, infància, famílies o educació entre altres actuacions. 
 
Diu que ha estat un procés d’uns 3 o 4 mesos, que es porta ara a aprovació i que passarà a 
tots els consellers la documentació disponible. 
 
La Gerent del Districte informa que, en termes de despesa corrent, el Pla va molt lligat a temes 
urbanístics i, des del punt de vista de la inversió, el Pla recull el tema de la mobilitat, en 
especial, les actuacions que s’han de fer al carrer Mina de la Ciutat. En aquest punt, la 
consellera Sra. Carolina Recio apunta que s’ha acordat un procés de participació en relació a la 
reforma de l’esmentat carrer i que s’ha a nat amb certa rapidesa per a poder executar dit Pla 
abans de la finalització del mandat. 
 
El conseller Sr. Juan Medina pregunta pel cost econòmic del Pla. La consellera Sra. carolina 
manifesta desconèixer en aquest moment la dada concreta del barri de Roquetes però informa 
que la suma global en aquest concepte en els diferents plans puja als 26 milions d’euros. 
 
La part informativa del plenari culminarà amb l’habitual informe de la Regidora. La Gerent 
informa que l’informe contindrà el balanç de les activitats culturals i esportives d’estiu, el 
programa de convivència, la valoració de les matriculacions amb la tarifació social de les 
escoles bressol i el bloc d’habitatge. No obstant això, la consellera Sra. Carolina Recio diu que 
segurament l’informe haurà d’incorporar mencions a l’atemptat del 17 d’agost i de la situació 
política actual. 
 
Abans de passar a la part decisòria, es produeix un intens debat entre els assistents en relació 
a la participació de la CUP en els plenaris del districte. En especial, el conseller Sr. Mario 
Garcia es mostra totalment contrari a que un grup municipal que no té representació en el 
districte pugui parlar més temps per ser públic que els representants polítics del Districte. 
Davant les diferents intervencions de la resta de consellers/eres, la consellera Sra. Carolina 
Recio diu que és un tema que s’arrossega fa molt de temps, que s’ha de parlar amb les entitats 
del Districte sobre el temps d’intervenció del públic i que tot plegat s’haurà de treballar en el 
marc de la Junta de Portaveus. Informa també que hi va haver un intent a l’estiu del 2016 per 
tal de parlar amb els representants de les entitats al setembre de 2016 però que no es va 
arribar a efectuar cap reunió concreta. 
 
El conseller Sr. Gabriel Garcia Duarte afirma que, reconeixent que és un tema molt difícil en 
aquet districte, és el president del Consell del Districte i la regidora els que han d’entomar 
aquesta qüestió. 
 
La consellera Sra. Carolina Recio tanca el debat indicant novament que s’ha de tractar en el 
marc de la Junta de Portaveus del Districte 
 
Pel que fa a la part decisòria, el secretari informa que passen a plenari tres punts. En primer 
lloc, el plenari del Districte ha d’informar sobre l’aprovació inicial, de conformitat amb l’article 
68.1 a) de la Carta Municipal de Barcelona, del Pla Especial Urbanístic i de Millora Urbana per 
a la regulació de l’equipament docent i esportiu situat al Parc de Fornells al Districte de Nou 
Barris, promogut pel Consorci d’Educació de Barcelona (escola Antaviana). S’informa als 
assistents que la fitxa és definitiva a l’haver-se aprovat inicialment per la comissió de govern de 
ciutat en la seva sessió del 5 d’octubre. Pel que fa a la notificació de l’acord, el secretari 
informa que se’ls facilitarà còpia quan es disposi del document. 
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En segon lloc, el Plenari del Districte ha d’informar sobre l’aprovació inicial, de conformitat amb 
l’article 68.1 a) de la Carta Municipal de Barcelona, del Pla Especial Urbanístic per a la 
regulació de l’equipament docent situat al carrer Pedrosa, núm. 16-20, promogut pel Consorci 
d’Educació de Barcelona.(escola Institut Trinitat Nova). En aquest cas, informa als assistents 
que la documentació facilitada és provisional perquè encara s’ha d’aprovar inicialment per la 
Comissió de Govern de ciutat que, de fet, serà en data posterior a la Junta de Portaveus però 
abans del Plenari. La Gerent diu que es farà el plantejament en Junta de Portaveus que pugui 
anar a plenari i que, en tot cas, si no s’aprova es podria retirar, si bé resulta convenient que 
passi en aquest plenari. 
 
Els/les consellers/eres membres de la Comissió de Govern es mostren favorables a aquest 
plantejament i el conseller Sr. Juan Medina pregunta el motiu pel qual el primer pla abasta 
equipament educatiu i esportiu i el segon no. La Gerent del Districte diu que en el primer cas el 
pla abasta també el pati de la escola i en el segon cas no. 
 
En tercer lloc, el Plenari del Districte ha d’informar la proposta de modificació dels límits de les 
Àrees Bàsiques de Salut Porta, Prosperitat i Verdum (8B/8D/8E) a Àrea Bàsica de Salut Porta, 
8K i Àrea Bàsica de Salut Prosperitat-Verdum, 8L i Guineueta 8F, d’iniciativa del Consorci 
Sanitari de Barcelona i la proposta de modificació dels límits territorials de les Àrees Bàsiques 
de Salut Vilapicina 8A i Turó de la Peira 8C per tal que constitueixin una sola àrea territorial 
(8A+8C) anomenada Turó-Vilapicina 8C, d’iniciativa del Consorci Sanitari de Barcelona. 
 
El secretari afirma que són dos acords diferents, si bé es factible que es tractin conjuntament 
en la sessió plenària. 
 
La consellera Sra. Esther Flaquer explica als membres de la Comissió de Govern el contingut 
de l’acord sortit de les reunions amb l’ICS, indicant que és una mesura de caràcter 
administrativa en relació a les visites domiciliàries, constituint una reorganització interna que 
beneficia als veïns i veïnes de Nou Barris en aquest aspecte concret. Cap conseller formula 
pregunta u objecció alguna sobre aquests punts de l’ordre del dia 
 
Per últim, pel que fa a la part d'impuls i control, manca la incorporació de les propostes dels grups 
municipals, els quals  disposen com a termini fins a les 12:00 hores del dimarts 23 d’octubre de 
2017.  
 
I, en conseqüència, s’aprova la proposta de l’Ordre del dia del proper Plenari ordinari, 
sense perjudici de les variacions que, si escau, pugui introduir-hi la Junta de Portaveus.  
 
TERCER PUNT.- Fixació ordre del dia de la Comissió Consultiva de Drets Socials 
prevista pel dimecres 25 d’octubre de 2017 a les 17:30 hores i de la Comissió Consultiva 
d'Ecologia Urbana i Mobilitat prevista pel mateix dia 25 d’octubre de 2017 a les 18:00 
hores. 
 
Com a conseqüència de passar pel plenari l’aprovació inicial, de conformitat amb l’article 68.1 
a) de la Carta Municipal de Barcelona, del Pla Especial Urbanístic i de Millora Urbana per a la 
regulació de l’equipament docent i esportiu situat al Parc de Fornells al Districte de Nou Barris 
(escola Antaviana), l’aprovació inicial, de conformitat amb l’article 68.1 a) de la Carta Municipal 
de Barcelona, del Pla Especial Urbanístic per a la regulació de l’equipament docent situat al 
carrer Pedrosa, núm. 16-20 (escola Institut Trinitat Nova), la proposta de modificació dels límits 
de les Àrees Bàsiques de Salut Porta, Prosperitat i Verdum (8B/8D/8E) a Àrea Bàsica de Salut 
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Porta, 8K i Àrea Bàsica de Salut Prosperitat-Verdum, 8L i Guineueta 8F, d’iniciativa del 
Consorci Sanitari de Barcelona i la proposta de modificació dels límits territorials de les Àrees 
Bàsiques de Salut Vilapicina 8A i Turó de la Peira 8C per tal que constitueixin una sola àrea 
territorial (8A+8C) anomenada Turó-Vilapicina 8C que, conforme la Carta Municipal de 
Barcelona, cal l'informe preceptiu dels Consells Municipals de Districte, s'han de convocar dos 
comissions consultives, la d'Ecologia Urbana i Mobilitat i la drets Socials respectivament.. El 
secretari informa als/a les consellers/eres que ambdues comissions consultives es celebraran 
el dia 25 d’octubre de 2017, la primera (Drets Socials) a les 17:30 hores i la segona (Ecologia 
urbana i Mobilitat), a les 18:00 hores i que es faran les respectives convocatòries a traves del 
departament de comunicació del Districte de Nou Barris, amb la documentació corresponent. 
 
 
QUART PUNT.-  Precs i preguntes. 
 
 
Cap conseller/a de govern formula pregunta alguna 
 
 
 
 
I sense més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió essent les vint-i-una hores i cinc 
minuts. 
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